
 
PROTOKOLL BUDSJETTMØTE for 2021 

 AVD. 211 

 

Tid:   Onsdag 8. desember – 2021  

Sted:  Møterom F311, Klinikk psykisk helsevern   

Endret til Teams møte, pga smittesituasjonen pr.d.d.  

Tilstede: Richard, Oddgeir, Marit, Anngun, Aud, Anne Keth, Margit og Arild.  

Forfall: Theres, Stefan 

Møteleder:   Ricard K. Haga  

Ordstyrer:  Anne Keth Nilsson 

Protokollfører: Marit Larssen  

Saksliste: 

86/2021 Kommentarer til innkalling. 

87/2021 «Valg av regionale representanter og vararepresentanter til Den 35. 
ordinære LO-kongressen.» 

88/2021 Budsjett for 2022 
89/2021 Søknad om årsmøtebevilgning til fotballbaner for barn i Raqqa. 
90/2021 Søknad om økonomisk støtte til Norsk Folkehjelp 
91/2021 Søknad om økonomisk støtte til Barnebyen 
92/2021 «Runden rundt bordet.» 
93/2021 «Eventuelt.» 

 

86/2021 Kommentarer til innkalling. 
 
Merknader: 
Godkjenning av innkalling og saksliste. 
Innkallingen bør komme ut til styremedlemmene en uke i forkant. 
 
Vedtak:  
Godkjent med merknader.  
 

87/2021 «Valg av regionale representanter og vararepresentanter til Den 35. ordinære LO-
kongressen.» 
 
Dette har allerede vært godkjent via epost mellom styremedlemmene, ble avgjort 
at alle stemte for innstillingen, forslag fra Regionskontoret. 
 
Vedtak: 
Godkjent  
 

88/2021 Budsjett for 2022 



 
Gjennomgang av Budsjett for 2022 v/ kasserer Arild Rasmussen, som alltid god 
oversikt ihht regnskap og budsjettet.  
 
Vedtak: 
Godkjent fordeling av overskuddet fra 2021, som foreslått. 
 

89/2021 Søknad om årsmøtebevilgning til fotballbaner for barn i Raqqa. 
 
Styret ønsker heller å støtte lokale tiltak her i regionen.   
 
Vedtak: 
Godkjent  
 

90/2021 Søknad om økonomisk støtte til Norsk Folkehjelp. 
 
Norsk Folkehjelp ønsker støtte til innkjøp av ny hjertestarter à kr 15 000,-  
 
Vedtak: 
Godkjent støtte med kr 15 000,-  
 

91/2021 Søknad om økonomisk støtte til Barnebyen. 
 
Denne saken hadde vi oppe på Styremøte i Mandal: 15.11.21. 
 
Vedtak: 
Til orientering  
 

92/2021 «Runden rundt bordet.» 
 
Orientering fra alle. 
 
Evaluering Julebordet;  
Redegjørelse fra leder Ricard Haga vedr. julebordet som måtte avlyses ifbm 
stigende smitte og nye smitteregler i Regionen. 
 
Vedtak:  
Til orientering.  
 

93/2021 «Eventuelt.» 

 Den planlagte tilstelningen for Sigve og Egil 19. januar - 2022, utsettes. 

 Utsettelse av Valg av ny HTV og Årsmøte i avd. 211 den 26. januar, det er 
kommet anmodning fra Regionen Fylket om å utsette Årsmøtene eller 
avholdes digitalt.  

 De i styret som ikke har sendt inn Årsrapporten, sender snarest til Ricard.  

 Forespørsel fra HTV gjeldende mobiltlf.    
 

Neste Styremøte: Onsdag 26. januar kl 18.30 via Teams.  

 


